
第一图书网, tushu007.com
<<CIA美国中央情报局大揭秘>>

图书基本信息

书名：<<CIA美国中央情报局大揭秘>>

13位ISBN编号：9787802060470

10位ISBN编号：7802060478

出版时间：2005-1

出版时间：光明日报

作者：Mick Farren 米克·法瑞恩

页数：270

字数：160000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<CIA美国中央情报局大揭秘>>

内容概要

本书为人们揭开了美国最重要的情报机关——中央情报局的神秘面纱。
中央情报局是世界上最强大的情报机构之一。
它结构庞大，组织严密，管理严格，手段残忍。
为中情局郊力的人，上至谍界巨鄂，下至情报人员，都称其为公司。
本书即向读者披露了公司一段段鲜为人知而又令人震惊的历史内幕，意义非凡，不可多得。
    在公司紧闭的大门背后，中情局操纵了一桩桩暗中交易。
从暗杀总统行动，LSD至幻剂试验，枪支换毒品交易，到美国发动的反恐战争，本书都一一曝光，毫
无保留。
打开本书，你会看到一第列中央情报局所犯下的低级错误，甚至是累累罪行，结果或是令人恐慌，或
是闹剧收场。
在后9.11时代，更加认真地审视中央情报局这个公司显得刻不容缓。
本书呈现的绝对是读者难以见到的非官方珍贵历史资料——    档案完整——中央情报局自1947年建立
至今历史全纪录，未经任何删节；    见解深刻——洞察中央情报局越来越扑朔迷离的行事方式，见解
独到；    真伪明辨——突破重重假象，在浩瀚的辩解材料和虚实参半的材料中去伪存真；    分析透彻
——透彻分析中央情报局史上最轰动的事件和最抬不起头的失踪事件。
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作者简介

Mick Farren was born in Cheltenham, England on a wet night at the end of World War II and he has been
complaining about it ever since. His fiction received attention in the late punk seventies with The DNA Cowboys
cult trilogy. Through the 1980s and 1990s, he tempered cyberpunk with his own post-Burroughs, post-Lovecraft
strangeness, while, at the same time functioning as a columnist, critic, recording artist, teaching a science fiction and
horror course at UCLA, publishing a number of non-fiction works on popular culture, including a best selling
biography of Elvis Presley's manager, Colonel Tom Parker, and the bizarre-fashion history The Black Leather, and
also providing Rock & Roll lyrics for bands like Metallica, Motorhead, Brother Wayne Kramer, and others. With
Kramer, he created the off-Broadway musical The Last Words Of Dutch Schultz, and he has scripted a number of
TV documentaries. He emerged into the 21st century with the critically acclaimed and suitably unorthodox
vampire saga The Renquist Quartet, and the forthcoming alternate world epic Flame Of Evil.
Farren currently lives in Los Angeles. His most recent non-fiction is the autobiographic Give The Anarchist A
Cigarette (Jonathan Cape, UK), his most recent novel is Underland (Tor Books US), and his current CDs are
People Call You Crazy: The Mick Farren Story (Sanctuary UK) and The Deviants Dr Crow (Navarre US).
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